
Kultur- og Fritidsforvaltningen

Kultur og Fritidsudvalget

Vedrørende indstilling om lukning af skøjtebanen på Blågårds Plads.

Nørrebro Lokaludvalg har erfaret at Kultur- og Fritidsforvaltningen indstiller, at skøjtebanen på 
Blågårds Plads lukkes.

Nørrebro Lokaludvalg er uenig i denne indstilling.

Skøjtebanen på Blågårds Plads bliver i modsætning til Forvaltningens beskrivelse brugt meget af 
såvel lokale beboere og andre københavnere.

Skøjtebanen og det legende og positive liv, den er med til at skabe omkring Blågårds Plads, er en 
del af den positive udvikling omkring Blågårds Plads, som det er vigtigt at fastholde – også i 
vintermånederne.

Nørrebro Lokaludvalg opfordrer til at Skøjtebanen bevares i 2011-2012 og at der stikprøvevis 
undersøges, hvor meget skøjtebanen bruges på forskellige tidspunkter.

Det er Nørrebro Lokaludvalgs opfattelse, at det ikke er nødvendigt at opretholde 
skøjteudlejningen, da langt de fleste brugere har deres egne skøjter. Eventuelt kan skøjtelageret 
sælges til en af forretningerne i Blågårdsgade, som så kan stå for skøjteudlejning/salg efter egne 
forretningsmæssige principper.

Vi skal samtidig opfordre til, at Kultur og Fritidsforvaltningen undersøger, hvorledes CO 2 
udledningen og energiforbruget ved skøjtebanen kan nedbringes.

Nørrebro Lokaludvalg deltager gerne i en dialog med Kultur- og Fritidsforvaltningen og Kultur- og 
Fritidsudvalget om fremtiden for skøjtebanen på Blågårds Plads.

Såfremt lukningen af skøjtebanen besluttes skal der efter Nørrebro Lokaludvalgs opfattelse 
igangsættes andre aktiviteter på Blågårds Plads, som kan fastholde at Pladsen i vintermånederne 
er et trygt og rart sted at opholde sig.
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